
 

 

 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 
 

 

Aθήνα, 09/01/2024 

 

 

Του:      Γεωργίου Ασπιώτη ,  βουλευτή Αχαΐας .   

ΠΡΟΣ: τoν κ. Υπουργό Υγείας   

Θέμα:  Θέσεις μελών ΔΕΠ στο πανεπιστημιακό νοσοκομείο Πάτρας    

 

Κύριε Υπουργέ ,  

 

Την εύρυθμη λειτουργία του πανεπιστημιακού νοσοκομείου Πάτρας μετά τα 

δημοσιεύματα για την λειτουργικότητα των εγκαταστάσεων του ήρθε να ταράξει η 

επιστολή του πρύτανη κ. Μπουρα αναφορικά με τις θέσεις ΔΕΠ στο εν λόγω 

νοσοκομείο. Συμφωνά με την επιστολή του πρύτανη που εσταλη στο υπουργείο (και 

δημοσιεύτηκε στα τοπικά ΜΜΕ)  για την αναπλήρωση 18 κενών θέσεων 

αποφασίστηκε η πλήρωση τους με 15 μονάχα μέλη ΔΕΠ. Για να μπορέσει το 

πανεπιστήμιο Πατρών και η ιατρική σχολή (3η μεγαλύτερη της χώρας)  σύμφωνα με 

τον πρύτανη κ. Μπουρα  να καλύψει τις ιδιαίτερα αυξημένες ανάγκες της παρέχοντας 

απρόσκοπτα υψηλού επιπέδου εκπαιδευτικό επιστημονικό, ερευνητικό και κλινικό 

έργο απαιτείται η επιπλέον κατανομή δεκαπέντε (15) τουλάχιστον θέσεων μελών 

ΔΕΠ στο μεγαλύτερο νοσοκομείο της χώρας που εξυπηρετεί όλη την δυτική Ελλάδα.     

 

Ερωτάσθε, κύριε Υπουργέ : 

 

Α. Γιατί η ηγεσία του υπουργείου δεν έλαβε υπόψη της το θεσμικό αίτημα 

επικοινωνίας και έκθεσης των απόψεων του κ. πρύτανη στον κ. υπουργό όπως και 

ζητήθηκε? 

 

Β. Σε τι ενέργειες προτίθεστε να προβείτε με σκοπό την αποκατάσταση της 

ισορροπίας και την εύρυθμη λειτουργία του πανεπιστημιακού νοσοκομείου με 

επιπλέον μέλη ΔΕΠ την στιγμή που σύμφωνα με δήλωση του κ. πρύτανη βασικές 

κλινικές όπως η Ορθοπεδική, η Χειρουργική και η Αγγειοχειρουργική έχουν 

πρόβλημα ? 

 

Ο Ερωτών βουλευτής , 

 

Γεώργιος  Ασπιώτηs 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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